

BULLETIN/NEWSLETTER #5-2022/23

December 30 Décembre, 2022

Start the New Year off by a Swim Camp

Swim NB announces 4 camps for swimmers in January and February 2023:

- January 22 Next Gen Camp in Sackville
- February 04 Central Devo Camp in Moncton
- February 04 North Devo Camp in Shippigan
- February 04 South Devo Camp in Woodstock

Many thanks to the Sackville Swim Club, Codiac Vikings Aquatic Club, Shippigan Swim Club and Western Valley Swim Team and the coaches responsible for hosting and running these camps.

A list of invited swimmers can be found here:

<https://www.swimnb.ca/swimmers/>

Please note:

- Online registration is open at <https://www.swimnb.ca/forms/>. Deadline is January 13, 2023.
- The registration fee is \$30, payment can be made by cheque or electronic transfer to swimnb@nb.aibn.com before January 13.
- Each swimmer will receive a swim cap.
- The club must provide an NCCP certified coach to attend the camp with the participants.
- Information on the camp schedule and technical program will be published as soon as possible.

Coaching Clinics

Coach NB is hosting a series of NCCP Coach Clinics in January:

- Jan14-15: prevention and Recovery
- Jan15: Core Training for learning facilitator
- Jan 19-21: Psychology of performance
- Jan22: Make Ethical Decisions.

You can find more information and registration in The Locker calendar.

Meet Calendar:

FAST Distance Invitational

Following the cancellation of the Invitational #1 for the EAST region for lack of a host club, we inform you that the FAST Distance meet, planned

Commencez la nouvelle année avec un camp de Natation

Natation NB annonce 4 camps pour les nageurs en janvier et février 2023 :

- 22 janvier Camp Next Gen à Sackville
- 04 février Camp Devo central à Moncton
- 04 février Camp Devo Nord à Shippigan
- 04 février Camp Devo sur à Woodstock

Un grand merci aux clubs de Natation de Sackville, Codiac Vikings Aquatic Club, Club de Natation de Shippigan et Western Valley Swim Team ainsi que les entraîneurs responsables d'avoir accepté d'accueillir et diriger ces camps.

Vous trouverez la liste des nageurs invités ici :

<https://www.swimnb.ca/fr/nageurs/>

À noter que :

- Les inscriptions en ligne sont disponibles sur <https://www.swimnb.ca/forms/>. Date limite est le 13 janvier 2023.
- Les frais d'inscription sont de 30\$, le paiement est possible par chèque ou bien transfert électronique sur swimnb@nb.aibn.com avant le 13 janvier.
- Chaque nageur recevra un casque de bain.
- Le club doit fournir un entraîneur certifié PNCE pour accompagner les nageurs durant tout le camp.
- Les informations concernant le programme technique et horaire des camps seront publiées dès que possible.

Cliniques pour entraîneurs

Entraîneur NB organise une série de cliniques PNCE pour entraîneur au mois de janvier

- 14-15 janvier : prévention et récupération
- 15 janvier : Formation de base pour le facilitateur d'apprentissage
- 19-21 janvier : Psychologie de la performance
- 22 janvier : Prendre des décisions éthiques.

Vous pouvez trouver plus d'informations et l'inscription dans le calendrier du casier.

Calendrier des Rencontres :

FAST Distance Invitational

Suite à l'annulation de L'invitational #1 de la région EST suite à l'absence d'un club hôte, nous vous informons que la rencontre FAST Distance, prévu pour le 14-15

BULLETIN/NEWSLETTER #5-2022/23

December 30 Décembre, 2022

for January 14-15 in Sussex, is now open to the whole province. Please note the following changes:

- An increase in the maximum number of swimmers accepted from 130 to 160
- 2 separate registration deadlines. January 8th for western teams and January 9th for eastern teams. Western teams will have priority.
- Earlier start time on Saturday. Warm-up will be changed from 12:00 to 10:00 and the warm-up time will be changed from 1/2 hour to 1 hour to allow for a separate warm-up.
- Sunday's warm-up will also be changed from 1/2 hour to 1 hour.

2023 Atlantic Cup: We inform you that this meet has been moved by one week from 7 to 10 July to 14-17 July. The open water event is expected to take place on 17 July 2023.

Officials Shirts Online Store

We have set up an online shop for officials to purchase officials' shirts. Here is the online shop link:

https://stores.inksoft.com/swim_natation_nb/shop/home

Please share this with your club officials coordinators. The deadline for ordering is January 10th.

FINA Becomes World Aquatics

With the announcement that FINA has become World Aquatics, Swimming NB will work through the process of updating documents to reflect the change. Some will take place more quickly and easily than others.

SNB Office closed until January 8th

The office will be closed from December 30-January 8! We hope that everyone has a fantastic holiday season, and we'll see you back at the pool in 2023! Emails will be monitored periodically during this time. For emergencies ONLY, please contact Annie Robichaud at President@swimnb.ca

janvier à Sussex, est désormais ouverte à l'ensemble de la province. À noter les changements suivants :

- Une augmentation du nombre maximum de nageurs accepté de 130 à 160
- 2 dates limites d'inscription distinctes. Le 8 janvier pour les équipes de l'ouest et le 9 janvier pour les équipes de l'est. Les équipes de l'ouest auront la priorité.
- Une heure de départ plus tôt le samedi. L'échauffement passera de 12h00 à 10h00 et la durée de l'échauffement passera de 1/2 heure à 1 heure pour permettre un échauffement séparé.
- L'échauffement du dimanche passera également de 1/2 heure à 1 heure.

Coupe Atlantique 2023 : nous vous informons que cette rencontre a été reportée d'une semaine du 7 -10 juillet au 14-17 juillet. L'épreuve d'eau libre est prévue pour le 17 juillet 2023.

Boutique en ligne de chandails d'officiels

Nous avons mis en place une boutique en ligne pour les officiels afin de procurer les chandails d'officiels. Voici le lien vers le magasin :

Merci de partager ce lien avec les coordinateurs des officiels de clubs. La date limite pour commander est le 10 janvier.

La FINA devient World Aquatics

Avec l'annonce que la FINA est devenue World Aquatics, Natation NB va travailler sur le processus de mise à jour des documents pour refléter le changement. Certains se feront plus rapidement et plus facilement que d'autres.

Le bureau de SNB est fermé jusqu'au 8 janvier

Le bureau sera fermé du 30 décembre au 8 janvier ! Nous espérons que tout le monde passe des fêtes de fin d'année fantastiques et nous vous reverrons à la piscine en 2023 ! Les courriels seront surveillés périodiquement pendant cette période. Pour les urgences SEULEMENT, veuillez contacter Annie Robichaud à President@swimnb.ca

Thank you,

Sportivement,

Swim NB Team – Équipe Natation NB